
Van: Griffiebureau Griffiebureau  

Verzonden: donderdag 8 maart 2012 10:22 

Aan: Abid Azannay; Aynan, Moussa; Ben Nijman; Ewout Cassee; Cees Schrama 
(Schrama@haarlemplus.nl); Cees Wiersma; Diane Kerbert; Dik Bol; Edwin Bakker; Elmar Kal; Eric 

Dorscheidt; Gerrit Jan Stapelkamp (stapelkamp@haarlemplus.nl); Griffiebureau Griffiebureau; Hans 
van der Bruggen; Helga Koper ; Jack van der Hoek; Ineke Hetem; Jan van de Manakker; Joke 

Apswoude; Jur Visser; Langenacker, Joyce (joyce.langenacker@gmail.com); Linda Lans; Maaike Pippel 

(mpippel@hotmail.com); Merijn Snoek; Mirjam Otten; Jan Nieuwenburg; Özogul-Özen, Sibel; Peter 
Schouten; Rutten, Wouter; Sander van den Raadt; Sjaak Vrugt; Daphne Taets - Ingram; Adrie 

Zuurendonk - Poelgeest 
Onderwerp: Mail van weth v.d. Hoek inzake gebiedsvisie Noordersportpark/Schoterbos 

  
Beste leden van de commissie Samenleving, 
Onderstaande mail ontvangt u op verzoek van wethouder Van der Hoek. 
Met vriendelijke groeten, 
griffie 
  
Van: Jack van der Hoek  

Verzonden: donderdag 8 maart 2012 10:18 

Aan: Griffiebureau Griffiebureau 
CC: Michel Termond; Conny Laan 

Onderwerp: Mail aan commissie Samenleving 

  

Geachte grifiie, 

Wilt u s.v.p. onderstaande mail aan de commissie Samenleving doorsturen? 

Dank, Jack van der Hoek 

  

--------- 

Geachte leden van de commissie Samenleving, 

  

In de Commissie samenleving van 23 februari jl heeft de VVD verzocht de mogelijkheden te 

onderzoeken voor het opnemen van een ontbindende clausule in het aanbestedingsdocument 

voor gunning van de renovatie van toplaag kunstgrasveld en natuurgrasveld. Als reden 

hiervoor verweesde heer Rutten naar een aangenomen motie waarin is besloten dat de raad de 

gebiedsvisie Noordersportpark /Schoterbos eerst vaststelt alvorens te besluiten over 

investeringen in dit gebied. 

Hieronder een antwoord op deze vraag. 

  

Die genoemde motie (29 april 2010) is meegenomen als bestuurlijk kader bij het ontwikkelen 

van de ontwerp gebiedsvisie. De gemeenteraad vroeg in deze motie het college om: 

-       voor de zomer 2011 een gebiedvisie op te stellen voor het Noordersportpark en 

Schoterpark; 

-       zich een goede en betrouwbare huisbaas te tonen door na het gereedkomen van een 

gebiedsvisie, doch uiterlijk in 2012, het volgens de eisen van de KNVB vereiste 

onderhoud te plegen met de reeds in het investeringsplan gereserveerde middelen; 

-       bij het opstellen van de visie rekening te houden met het nieuwe 

collegeprogramma. 

  

Volgens mij komen we nu het tweede aandachtsstreepje van de motie na. Namelijk de 

genoemde plicht om uiterlijk in 2012 het volgens de eisen van de KNVB vereiste onderhoud 

(vervangingsinvesteringen) te plegen voor kunstgras- en natuurgrasveld met de reeds in het 

investeringsplan gereserveerde middelen.  
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Conform de nieuwe planning houdt het college de toezegging gestand om voor de zomer de 

raad een gebiedsvisie voor te leggen. De projectleider Gebiedsvisie Schoterbos meldt dat de 

vaststelling van de gebiedsvisie door de raad is bijgesteld naar eind juni 2012. Planning is dat 

het voorstel ontwerp gebiedsvisie ter bespreking aan de Commissie Ontwikkeling wordt 

aangeboden in april 2012. 

Voorts zijn in de ontwerp gebiedsvisie het kunstgrasveld en natuurgrasveld niet als terreinen 

voor herontwikkeling benoemd. Alleen de stadionlocatie is een herontwikkelingslocatie, 

waarbij opgemerkt dat de vereniging na (mogelijke) sloop van het stadion blijft beschikken 

over de benodigde 4 velden (kanteling hoofdveld stadion). Met de ontwerp gebiedsvisie wordt 

de definitieve locatie bepaald voor de voetbalvereniging Haarlem Kennemerland. 

  

In het huidig concept aanbestedingsdocument is opgenomen als start voor de werkzaamheden 

voor de renovatie van het natuurgrasveld 16 april en voor het kunstgrasveld vanaf 14 mei. Dit 

om beide velden tijdig weer bespeelbaar te krijgen voor start competitieseizoen (half 

augustus). 

  

SRO meldt desgevraagd dat het wachten met uitvoering renovatie velden tot vaststelling van 

de gebiedsvisie eind juni 2012 eigenlijk betekent dat de renovatie van de velden naar 2013 

verschuiven gelet op de beperkte uitvoeringsperiode (mei-half augustus). Hetgeen niet 

wenselijk is omdat beide velden niet voldoen aan de keuringseisen van het NOC*NSF en 

KNVB. De keuringseisen voor het kunstgras-veld zijn zodanig streng dat het veld uit de 

bespeling kan worden gehaald met de nodige capaciteits-problemen voor vereniging Haarlem 

Kennemerland. 

  

SRO meldt dat er op zich wel mogelijkheden zijn om een ontbindende clausule op te nemen 

in het aanbestedingsdocument. In het aanbestedingsdocument wordt dan vermeld dat 

“opdrachtverstrekking voor het al dan niet renoveren van de velden afhankelijk is van de eind 

juni/ begin juli geplande raadsbesluitvorming van de gemeente over de gebiedsvisie 

Schoterbos en de mogelijke gevolgen hiervan voor het bij Haarlem kennemerland in gebruik 

zijnde complex”. 

Dit is echter af te raden gelet op negatieve (logistieke) gevolgen van het uitstel van de 

renovatiewerkzaamheden. Als pas in juni opdracht zou worden gegeven dan impliceert dat, 

dat het grasveld op z’n vroegst na de herfstvakantie in gebruik kan worden genomen en het 

kunstgrasveld op zijn vroegst op 22 september. Daarbij komt dat als het weer e.d. tegen zitten, 

dit tot extra uitloop van de opleverdata leidt. De voorbehouden tot 

opdrachtverstrekking kunnen tot slot negatief van invloed zijn op de prijsaanbieding. 

  

Er is overleg geweest met Haarlem Kennemerland (Presburg en Jansma). Het 

verenigingsbestuur verklaart per mail (voorzitter) dat de huidige renovatie van de velden 2 en 

3 zich niet verzet tegen onze toekomstplannen en de gebiedsvisie Schoterbos. Er is geen 

enkele sprake van kapitaal-vernietiging. 

  

Kortom, 

Het wachten op vaststelling van de gebiedsvisie in juni leidt tot (onacceptabel) uitstel van de 

renovatie van de velden naar 2013. De renovatiewerkzaamheden moeten in april/mei starten 

om de velden half augustus (start seizoen) speelklaar te hebben, gelet op beperkte 

uitvoeringsperiode (zomerstop). Met als mogelijke consequentie een beperking van de 

speelcapaciteit voor de vereniging doordat veld(en) uit bespeling worden gehaald door de 

KNVB. 
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Het besluit om nu de velden te vervangen is mijns inziens dan ook verantwoord te nemen 

aangezien deze velden niet als herontwikkellocaties worden gezien (voor alle duidelijkheid: 

omdat ze dus gewoon op hun huidige plaats blijven liggen). Herontwikkeling geldt alleen 

voor het gedeelte van het stadion. 

  

Vriendelijke groet, Jack van der Hoek 

  

J. Chr. van der Hoek MBA. | Wethouder welzijn, Wmo, sport, volksgezondheid, 

dienstverlening en communicatie | Gemeente Haarlem | 023-5113005 
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